



Protokoll för NHRKs styrelsemöte 5– 2025

Datum tisdag 2025-06-17 18.00-21.30, Sekretariatet NHRK samt TEAMS.

Pether Nordström	x	Yvonne Wiik	teams	Malin Wallin	teams
Inez Vejfors	x	Viktoria Sandström	x	Frida Lindgren	
Lovisa Kock Bengtsson		Elin Berg Mannebo	x	Ebba Magnusson	
Mathias Lidmer	X till kl 20:30	Linnéa Söderström		Isa Deplanck Enerskog	
Susan Bengtsson	x	Isabel Strömberg	x		
My Colebring	x	Wilma Annerback			

Punkt	Ansvarig		Tid
5:1	Pether	Mötets öppnande Pether öppnar mötet	18.00
5:2	Alla	Godkännande av dagordning och adjungeringar Dagordning godkänd	18.00
5:3	Alla	Val av justeringsperson Inez Vejfors	18.05
5:4	Alla	Godkännande av föregående mötesprotokoll - Läs in bifogat protokoll 25-05-15 Protokoll godkänt - Öppna frågor Inga öppna frågor	18.08
5:5	US/Victoria	Ungdomssektionen Rapport från ungdomssektionen Victoria redogjorde för budget och verksamhetsplan för Cavaletti och tankar och idéer framåt. Hjälper ungdomarna att söka bidrag	18.20
5:6	Mathias	Ekonomi - Rapport maj Genomgång av rapporten Bidrag från Barnhuset på 150' för inköp av ny häst är ännu inte utbetalt Ta fram en kalkyl för olika scenarioantal elever, hästar, personal och kostnader inför hösten. Tas vid första möte i augusti - Anläggningskost Lägesrapport kommunen Mattias redogjorde för möte med kommunen där man annat diskuterade hur man skall redovisa kostnader uppdelat mot verksamheten och anläggningen, kommer även ta med dom mjuka frågorna såsom tillgänglighet för Kungsbackas invånare etcetera Nytt möte med kommunen och fastighet i september	18.35
5:7	Malin/Pether/My/Frida	Ridskolan/verksamheten inkl medlemsstall Rapport från Medlemsstall Frida från Medlemsstallet inte närvarande men det är nu 3 uppsägningar. Sen har medlemsstallsryttare alltid tillgång till en del i manege A när ridskolan har lektioner i båda manegerna. Malin informera medlemsstallet om detta	19.00



		<i>Rapport från ridskolan</i> Genomgång av rapporten. Anki håller på med planeringen för hösten och sen kommer man fylla på med nya elever. <i>Malins rapport</i> Malin gick igenom verksamheten utifrån sin rapport Styrelsen ska tillsammans med Malin ta fram en ny beslutsordning för hästinköp Styrelsen har beslutat ett nytt hästköp Verksamheten beslutar om vilka hästar som skall avyttras genom försäljning eller bli pensionärer etc. och tar fram en plan för det <i>Häststatus-Hästlista</i> Genomgicks <i>Elevantal/upsägningar</i> Genomgicks och behöver ta fram reklam för ridskolan genom att bla. dela ut flyers i brevlådor m.m <i>Min insats (i mån av tid)</i> Flyttas till höstens möten Hästhälsa <i>Lägesrapport Hästhälsa</i> Genomgång av hästlistan. My informerade att vi har haft en förebyggande vet check för 9 hästar	
5:8	Yvonne	Anläggning <i>Rapporter</i> Genomgång om möte från kommunen ett uppföljningsmöte är planerat till 21/8 I början av september kommer det bli ett möte med Fastighet och Service tillsammans med alla 3 klubbar "NHRK, KRK och FRK" <i>Lösdrift ligghall/Traktorgarage/verktygsbod/platta vid medlemsstallet</i> Fortsatt kommunikation med kommunen angående anläggningsbidraget framåt <i>Status uteboxar</i> Förprovningen på uteboxarna är godkänd och Yvonne tar kontakt med kommunen angående placering <i>Handikapps ramp vid fotbollsplan</i> Yvonne stöter på kommunen i det ärendet <i>Handikapps ramp vid sektr. vid utebanan</i> Susan tar fram offert på en ramp	19.45
5:9	Alla Pether/Elin/Lovisa	Säkerhet och Arbetsmiljö <i>Återkoppling allvarliga händelser – rapport</i> Inget att rapportera Malin och Elin kommer boka ett möte framöver för att gå igenom säkerhet och arbetsmiljö	20.05
5:10	Pether/Elin/Malin	Personal <i>Allmänt personalläget</i> Genomgång av personalläget	20.15



		• <i>BE/B96 åtgärd/beslut (i mån av tid)</i> Fråga tas på möte till hösten	
5:11	Inez/Victoria	Sponsring o bidrag • <i>Rapport</i> Vi måste värna om våra sponsorer vi har idag och tänk på det när vi skall köpa söker i klubbens regi	20.30
5:12	Susanne	Tävling • <i>Rapport</i> Susan rapporterade från tidigare tävlingar och planerade tävlingar framöver	20.45
5:13	Lovisa	Café • <i>Rapport</i> Sista öppetdag är idag 19 juni, nästa vecka planeras städning och förberedelser. Målet är att ha utecaféet redo till lektionsstart v.31.	21.00
5:14	Alla	Övriga Frågor • <i>Inhämta samtycke</i> Gör ett dokument "Inhämta samtycke" för publicering på hemsidan och sociala medier enligt GDPR • <i>Avslutning</i> Planerad avslutning med styrelse och personal är 26 juni kl 16 • <i>Häsocertifiering</i> Kungsbacka kommun har beslutat om en ny stödmodell för föreningar. Genom den nya stödmodellen upphör häsocertifiering av föreningar. I stället blir de faktorer som tidigare ingick i häsocertifieringen en del av grundvillkoren för att bli stödberättigad förening. Pether stämmer av med Maria om hon kan vara behjälplig med att ta fram grunderna för den nya stödmodellen	21.15
5:15	Lovisa	Nästa möte • Möte 6 = 20/8 Möte 7 = 18/9 Möte 8 = 14/10 Möte 9 = 19/11 Möte 10 = 18/12	21.30
5:16	Pether	Mötets avslutande Pether avslutar mötet	
5:17	Styrelsen	Styrelsens egen tid	21:45